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Abstract (en)
In order to facilitate billing for goods removed from room bars in hotels, receptacles with individual compartments are provided for the goods. Each
compartment has a flap or door (3) that is provided with a lock. Together with the room key, the guest obtains an additional key with which he
can open the individual compartments of the receptacle. The additional key is constructed, for example, as a hollow cylinder. When the additional
key is inserted into a lock of the receptacle, a marking pin (6) is pushed into the hollow cylinder and remains in the key. When the room key and
additional key are handed back, the one or more pins remaining in the key indicate whether and, as the case may be, to what extent goods have
been removed from the receptacle. Different marking pins can be provided for goods of different value. The marking pins removed by operating the
lock can be replaced with other pins after the relevant compartments have been replenished with new goods. <IMAGE>

Abstract (de)
Um die Abrechnung für aus Zimmerbars in Hotels entnommene Waren zu erleichtern, werden für die Waren Behälter mit Einzelfächern vorgesehen.
Jedes Fach besitzt eine mit Schloß versehene Klappe oder Tür.(3) Mit dem Zimmerschlüssel bekommt der Gast einen Zusatzschlüssel
ausgehändigt, mit dem er die einzelnen Fächer des Behälters öffnen kann. Der Zusatzschlüssel ist zum Beispiel als Hohlzylinder ausgebildet.
Wird der Zusatzschlüssel in ein Schloß des Behälters eingeführt, so schiebt sich in den Hohlzylinder ein Markierungsstift (6), der in dem Schlüssel
verbleibt. Bei der Rückgabe des Zimmerschlüssels und des Zusatzschlüssels ist dann anhand des einen oder mehrerer in dem Schlüssel
verbliebener Stifte erkennbar, ob und gegebenenfalls in welchem Umfang Waren aus dem Behälter entnommen wurden. Für unterschiedlich teuere
Waren können unterschiedliche Markierungsstifte vorgesehen sein. Die durch betätigen des Schlosses entfernten Markierungsstifte können nach
dem Auffüllen der betroffenen Fächer mit neuen Waren durch andere Stifte ersetzt werden.
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